
Verslag van de vergadering van de Parkcommissie 

Aanwezig: 

d.d. 11 januari t996 

Jaap, Albert, Sylvia, John, André, Rita, Lies en 
Annie. 

01. Opening 

De voorzitter opent om 20.45 uur de vergadering met de 
beste wensen voor 1996. 

02. Verslag van de vorige vergadering 

- Plakletters voertonnen ~ Annie 
- T-shirts verkoop afgerond 
- Kadaver kan naar Nijhof 

Lijst konijnenhokken gereed voor eerste ~ jaar tot 1 
juli 1996 
- VVV-bon gegaan naar: Jan Blaauwgeers en Fam. Leferink 
- Ballonnenwedstrijd afgehandeld 
- Kleine kernenfonds f 4.000,= aangevraagd 
- Rendementrekening openen 
- Subsidie aanvraag Gemeente Schoonebeek verzonden 

03. Mededelingen van: 

*Voorzitter; 
- Werkzaamheden tijdens vorst: 

water 
-- spiraal goed bijhouden voor de kippen 
-- jongen via.BAS gehad 
-- bij extreme vorst toch veel problemen; denk aan 
vijver en water bijvullen voor de dieren (Lies 
vraagt Fam. Meijerink of we bij extreme vorst 
aanspraak kunnen maken op hun warm water) 
-- deze zomer bij de kippen stopkontakten maken 
-- 13 januari 1996 schapenhok, kippen/pauwenhokken 
schoonmaken 
-- TL-armaturen deze zomer bevestigen of eerder 
-- goedkope manier platen krijgen om fazantenhok te 
overdekken (licht doorlatende koepels); dit moet 
doorgang krijgen 
-- goten moeten nog komen 
-- aanschaffen: vegers, schoppen, kruiwagen (gro-
te), mestvorken. 

*Penningmeester; 
- In kas f 446,10 

bank f 4.130,16 
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*Beheerder; 
- 4 geiten geboren waarvan 3 reeds gestorven 
- vissen in de vijver zijn dood, oplossing zoeken om 
het toch open te houden tijdens de winter voor onze 
waterdieren 
klokpomp ~ Albert en André gaan informeren 
~-Pomp aansluiten om waterstand in viJver op te viJze
len (dit kan alleen uitgevoerd worden als het blijft 
dooien) André en John 
- voor de Kerst ziJn 6 (scharrel) konijnen verdwenen 
- nota oude grasmaaier schrikbarend hoog - korting als 
zijnde sponsoring van f 200,= gehad 
- aandrijving nieuwe grasmachine nu al stuk; fabrieks
fout. 
- grasmaai schema moet nog gemaakt worden 

*Overige aanwezigen; 
- Sylvia: in jaarverslag opnemen dat subsidie Gemeente 
Emmen is af gelopen en we van nu af op eigen middelen 
verder moeten 

- Jaap: Aktiviteiten van de buurtvereniging voor 1996 
zijn o.a.: Kindercarnaval, psalm pasen optocht, eieren 
zoeken, eier-gooi wedstrijd, kinderbingo, roefeldag 
voor de kinderen (navragen voor rondleiding bij Edon), 
ledenvergadering. 
Voor 1 maart 1996 "kleine kernenfonds overleg" ideeên 
indienen. 

04. Ingekomen en uitgegane post 

- Ingekomen: 

- Uitgegaan: 

NAM i.v.m. TL-armaturen 
Griendtsveen lijst met nieuwe tele 
foonnrs via Tammy F. 

Subsidie aanvraag Gem. Schoonebeek 
Aanvraag voorschot kleine kernen 
fonds'95 
Herinneringen + nota over 1995 

05. Kleine kernen fonds 

- afgesloten v.w.b. aanvraag 
- bijhouden i.v.m. nota's die doorgezonden moeten 
worden 

06. Toekomst park 

- André is nu 1 jaar alleen als Beheerder van het Park. 
Dit wordt te druk i.v.m. dagdienst en de vele uren die 
hij voor de baas werkt; denk aan thuis-situatie; blijft 
geen tijd voor over. 



Graag nieuwe beheerder voor onderhoud erbij, voordat er 
grote problemen ontstaan. 

- Voorstel: ieder commissielid·een taak geven; het 
probleem hierbij is dat de commissieleden reeds allen 
een taak hebben. 

Vragen aan Nijboer en de Wijs of die willen voor 
onderhoud (Albert en André) 
Henk de Ruiter voor de dieren als André geen tijd heeft 

07. Financieel verslag 

Donatuers en Sponsorslijst gereed maken (Sylvia en 
Annie) 

08. Rondvraag 

- Lies: Annie Gierveld heeft bij Radio Emmen een 
gesprek gehad en daar is gezegd worden dat in het 
voorjaar begonnen werd met het fietspad ~Klopt dit!! 
Jaap zal navraag doer. 

09. Sluiting 

De volgende vergadering is op donderdag 22 februari 
1996 bij café Munneke om 20.30 uur 
De voorzitter sluit de vergadering om ± 23.00 uur 



Verslag van de vergadering van de Parkcommissie d.d. 22 febr. 1996 

Aanwezig·: André, Albert, Lies, Rita, Annia en Jaap (namens Buurtver.) 

01. 

02. 

Opening 
De voorzitter opent met een woord van welkom de vergadering. 

Verslag van de vorige vergadering 
Geen op- of aanmerkingen. 

Mededelingen van 
iil de voorzitter: 

de zojuist ontvangen printer heeft het begeven. Er is bij 
de NAM een andere aangevraagd en die is ons ook al toege
zegd. 

- er komt een werklijst in de keet. 
- jongeren door BAS te werk gesteld moeten zeker ieder uur 

gecontroleerd worden. Meer met elkaar samen hiervoor be
schikbaar zijn. 
Lijst met standaardwerkzaamheden voor deze jongeren in 
keet ophangen zodat wij allemaal kunnen weten welke werk
jes deze jongeren kunnen uitvoeren. 
Er is door BAS nogmaals gevraagd absoluut geen informatie 
over deze jongeren aan anderen te geven. 
Afspraak maken met BAS om eens langs te komen (vergadering 
of een dinsdagavond) om eens e.e.a. door te praten. 

- bij Jemako een trekkerzitje meegenomen o~ op een wip te be
vestigen. Eees uitproberen of dit bevalt. 

* de penningmeester: 
- banksaldo is f 1.244,63 

spaarrekening t.b.v. groot onderhoud f 3.000,-
in kas f 266,25 
De subsidie van de gemeente Schoonebeek (f 175,--) is in
middels ontvangen. 

- bij de kascontrole is geadviseerd om voor het jaarlijkse 
buurtfeest een vaste bijdrage te geven. 
Besloten wordt om voor de onkosten van het feest en de 
markt die dan gehouden wordt bij te dragen tot maximaal 
f 250,-- en dit te boeken onder onkosten markt. 
Iedereen die een idee heeft betreffende markt en feest kan 
dit tijdens de vergadering bespreken, zodat de afgevaar
digde van de buurtv~reniging dit weer naar de buurtvereni
ging kan brengen en er een goede samenwerking blijft. 

:IE de beheerder: 
- heeft 8 kippen + voer ontvangen. 
- vindt regelmatig dode kippen. Waarschijnlijk een vos of een 

.rnzel. 
i.p.v. de aanschaf van een klokpomp toch de volgende win
ter strobalen in de vijver. 
Deze zomer nog een extra sproeier aanbrengen. 

- voor volgende vergadering keet openen. 
- ijslijst maken (zal Lies doen), verkoop starten op 7/8 

april. IJs bestellen via TrUn Oost (zal A~nie doen). 
Schoonmaak lijst voor de toiletten en keet (doet Lies). 

3E de overige aanwezigen: 
geen mededelingen. 

Ingekomen en uitgegane post 



06. 

07. 

08. 

09. 

Kleine kernen 
Er is f 4.000,-- toegezegd. 
André is met Jaap en Ludolf voor speelattributen en hout naar 
Victory geweest. Er is totaal f 4.600,-- nodig om de zaken te 
regelen. 
Besloten wordt om het restant uit eigen middelen te betalen. 

Toekomst park 
De Heidemij organiseert de wedstrijd "Kern mat Pit". Bedoeld 
voor bewonersgroepen die zich inzetten voor de leefbaarheid 
in hun wijk of dorp. Projecten kunnen aangemeld en uitgevoerd 
worden. Uitvoering moet tûssen 1 april 1996 en 31 augustus 
1997 gebeuren. Dit plan aanmelden bij de Heidemij. 200 pro
jecten worden uitgekozen en ontvangen elk duizend gulden wan
neer het de~bew~ners gelukt is het project uit te voeren. 
Besloten wordt om hieraan mee te doen. 

Financieel verslag 
Zie mededelingen. 

Rondvraag 
Lies oppert het idee om met het buurtfeest voor de kleintjes 
Job Leeuwenhoek uit te nodigen. 
André vraagt om de lijsten van de donateurs vóór 1 april in 
te leveren. 
Keet schoonmaken: besloten wordt om dit de zaterdag voor de 
Pasen te doen. 

Sluiting 
De volgende vergadering is op woensdag 3 april in Café Munneke. 



Verslag van de vergadering van de Parkcommissie 

d.d. 3 april 1996. 

Afwezig was met kennisgeving Rita Blaauwgeers. 

01. Opening 
De voorzitter opent met een woord van welkom de vergade
ring. 

02. Verslag van de vorige vergadering 
- Printer ontvangen 
- Trekkerzitje voor behandeling weggebracht 
- f 250,= akkoord buurtvereniging 
- Keet is open, er zijn lekkages dus moet er een nieuwe 
leiding gemaakt worden 
- IJsplakkers vragen; nieuwe parasol bij H. Rientjes 
- f 4.000,= kleine kernen fonds is binnen 

03. Mededelingen van 

Voorzitter: 
le dinsdagavond werkzaamheden; 
- pompleiding is zeker over 7 meter gescheurd, deze moet 
dieper weggegraven worden. 
Het moet gerepareerd worden, maar bij problemen kunnen we 
bij Aaf water halen. 
De bedoeling is om tonnen voor regenwater opvang te 
plaatsen. 
- Opkomst minimaal moet nog warmlopen 
- Aangeboden vrijwilligers: vrijwilligers via vluchtelin-
genwerk met verblijfsvergunning; voorkeur dindsdagavond. 
Annie informeert bij Vrijwilligers Vacaturebank van de 
Gemeente Emmen. 

Penningmeester: 
f 298,= in kas 
f 200,= in ijskas 
f 6.408,26 bank 
f 3.000,= spaarrekening 

Donateurs + sponsoringsgeld loopt lekker. 
Doevendans gaat van bord. 
Bloemenboetiek wordt Coevorden i.p.v. Schoonebeek 

Beheerder: 
2 nieuwe geiten; 1 daarvan heeft tweeling gekregen 

helaas is eentje reeds overleden 
- proefkonijnen in ren ging goed tot de wezel kwam, vang
kooitje wordt gezet. 



aanwezigen: Overige 
Sylvia: Rijwielvierdaagse stempelpost is te duur en de 

route gaat niet langs het Griendtsveenpark. 
Jaap: f 250,= buurtvereniging·heeft daar geen proble

men mee 
Vrijdagavond band uit Weiteveen 
Koninginnedag ~ piratendag i.p.v. 6-kamp. 
2e paasdag wei beschikbaar voor eiergooien en 
kan er iets gedaan worden aan de molshopen. 

04. Uitgegane post 
Heidemij kern met pit 
Julianafonds mooi zo goed zo 

Ingekomen post 
De Boer winkelbedrijven nieuwe adressering 
BAS geen f inciele donateur 
Foutieve adressering: - H. Wenneker 

- Drs. J. de Jonge 

05. Kleine kernen 
- materiaal nog niet allemaal binnen 
- nota's apart bewaren 

06. Toekomst park 
grasmaaischema ~ Sylvia (Arie Mink moet nog gebeld 

worden) 
- Lijst als opgave donateur ook voor sponsor maken voor 
bij de Keet ~ Sylvia 
- Blanco sponsor + donateurs brief voor André ~ Sylvia 
- André maakt werklijst klaar voor dinsdagavond 
- snoeien bepaalde struiken gebeurt door kenners; onkruid 
bestrijding na de tijd. 
- Banken ontalgen doet Jaap Faassen 
- 2e bus voor vrije gift bij Keet of volière, oude duide-
lijker maken 

07. Rondvraag 
Voor de volgende vergadering op papier zetten wie 

wanneer vakantie heeft 
- Boekwerkje Griendtsveenpark folder 
- IBN nummer wel of niet in het oor 
- Jaap: 40 vrijwilligers in kranteberichtje zou verwar-
ring kunnen scheppen. 

08. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten en de volgende vergadering 
is op donderdag 9 mei a.s. om 20.30 uur in de Keet. 



Verslag van de vergadering van de Parkcommissie 

d.d. 09 mei 1996. 

Afwezig met kennisgeving: Lies Hof en Jaap Faassen 

Aanwezig: André Blaauwgeers, Albert Harms, Annie de Ruiter, 
Rita Blaauwgeers, Sylvia Meijer en om ± 21.30 uur 
John Schneider. 

01. Opening 
De voorzitter heet een ieder van harte welkom. 

02. Verslag van de vorige vergadering 
- Parasol is bij de Keet 

Nieuwe banken zijn de vrijwilligers aan het lakken; 
de picknicktafels moeten geschuurd worden en daarna 
ook gelakt (John heeft een vlakschuurmachine) 
2e vrije giften bus eerst nog niet 
IBN-nummer hoeft niet, pas bij verkoop 
Drs. J. de Jonge huisnummer 25 hanteren in Nw. S'beek 

03. Mededelingen van: 

Voorzitter; 
- zaterdagmorgen 11 mei a.s. komen er bruiloftsgasten 
in het park om eenden te retourneren, gaarne vrijwilli
gers aanwezig (Annie en Sylvia, het gebak was overheer
lijk) 
- Barbeque-avond 8 of 15 juni a.s. 
- Vakantieschema i.v.m. voeren: 
Fam. Blaauwgeers afwezig tijdens het Pinksterweekend 
dan neemt André de Vogel het over en afwezig vanaf 29 
juni 1996 tot en met 20 juli 1996 dan neemt Annie (en 
Henk) het over en Sylvia kan vanaf 6 juli 1996 Annie 
helpen. 

Penningmeester; 
- Voorlopige begroting 1996 wordt uitgereikt 

Folder park met wijzigingen 
Nota Victory wordt nog even "vastgehouden" 
f 371,70 in kas 
- 7.551,29 op bank 
- 3.000,= spaarrekening 
- ± 200,= in ijskas 

Beheerder; 
- Jonge konijnen 

Hokken controleren i.v.m. dode dieren 
Grote konijnen zijn terug in het park en van de wezel 
zijn wij verlost. 
Aan het broeden zijn: 

* 10 kippen 
* 1 kalkoen 
* 1 broedmachine met 100 eieren 

Het slechte nieuws wordt medegedeeld onder toekomst 
park 



overige 
Albert: 

Sylvia: 

André: 

Annie: 

aanwezigen; 
9 juli a.s. zijn Frieda en Albert 25 jaar 
gehuwd en zij willen dit heuglijke feest 
vieren op 13 juli 1996 bij Brand Harm in 
Twist, gaarne opgave wie wel/niet komt. 
Neemt contact op met Hennie Mulder of er 
niet toch nog mogelijkheden voor ons zijn 
v.w.b. "Mooi Zo, Goed Zo". 
Bij de Gemeente kun je ook subsidie krijgen 
voor de aanschaf van speelattributen, 
aparte afdeling. 
Voor Lies vragen; of Jaap tijdig Job wou 
bellen voor de muziek. 
Nieuwe borden voor Kleinvee/rommelmarkt 
voor ons te duur, André en Annie gaan naar 
de Griendtsveen Mij. omdat die goeie con
tacten hebben met Roossen, belettering geen 
bezwaar, pijlen moet Annie nog navragen. 

Er worden andere opties genoemd zoals Plexiglas 
en Pvc-schroten. We wachten eerst af wat er uit 
het gesprek met de Griendtsveen Mij. komt. 

04. Ingekomen stukken 
- Afwijzing "Mooi Zo, Goed Zo" 
- Inenting konijnen via Annie 

Uitgegane stukken 
- Brief naar de NAM i.v.m. schenking andere PC 

05. Kleine kernen fonds 
- loopt lekker 

06. TOEKOMST PARK ! 
Beheerder park wordt bij deze geschrapt, dit omdat 
André van werkkring veranderd en ook nog een opleiding 
naast zijn werk moet volgen. 
Er zullen dus een aantal dingen moeten veranderen en 
gecheckt worden, zoals: 
- Gemeentegids 
- Aanspreekpunt 
- Aan-, verkoop en schenking dieren 
- Vermelding van dit maken in Buurtkrantje 
- Verdelen dieren v.w.b. het voeren 
- Willie Waninge heeft gezegt dat ze maar eens langs 
moesten komen voor een gesprek (André en Annie doen 
dit) voor dagelijkse rondgang park / hij heeft veel 
verstand van dieren. 
- John van Aalst voelt zich ook sterk verbonden bij het 
park. 
- Er werd over nog veel meer gediscussierd. 
- Alternatieve oplossing als het park niet meer haal-
baar is, is of de schapen/geiten wegdoen of er een 
wandelpark van maken. 



Werklijst 
- Aangeven wanneer de hokken schoongemaakt moeten 
worden. 
- Kleine kernen fonds afwerken .. 
- Zand aanbrengen moet voor de winter geklaart zijn. 
- Er moet verlichting komen bij Sluter in de buurt; 
afschrikmiddel voor roofdier en mens; en bij de speel
tuin bij schapen/geitenwei. 
- Tegels tussenpad aanpakken. 
- Konijnenhok hout beschermen tegen doorknagen. 

07. Rondvraag 
Geen 

08. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om ± 23.00 uur en de 
volgende vergadering wordt vastgelegd op 20 juni 1996 
in de Keet. 

Tot de barbeque. 



INKOMSTEN EN UITGAVEN GRIENDTSVEENPARK 1996 

INKOMSTEN 

Saldo kas f 444,63 
bank 4:801,19 

Totaal per 1-1-96 f' 5:245,82, 
2.517,50 
5.425,--
1.694,75 

Donateurs 
Sponsors 
Bus / vrije gift 
Giften: 
Extra gift Jemako 
Schoolreisjes 
Subs. Gem. Schoonebeek 
Kleine Kernen 
Verkoop dieren 

ijs 
cons. + loten 

Rente 

150,--
135,50 
175,--

4 .000,--
1.621,50 
4.077,10 

139,--
22,48 

_.. 

f 25.203,65 

UITGAVEN 

Huur Griendtsveen f 
Verzekering 
Elektriciteit 
Water 
Inkoop dieren 
Dierenarts+gezondh.d. 
Voer 
BestrDdingsmiddelen 
Aanschaf: 
speelelementen 
pomp 
tuingereedschap 
damwand plaat 
Onderhoud / reparatie 
Kantine 
Kant. art. / po·::it zege 1 s
Bl oemen / kado's 
Inkoop ijs 
Saldo kas f 41,83 

bank 2.420,13 

10,--
438,70 
978,24 
100,--

1.920,--
339,12 

4.042,19 
64,41 

4.016,58 
375,--
578,50 

2.096,81 
3.624,04 

·507,85 
266,95 

28,50 
3.354,80 

Totaal per 31-12-96 2.461,96 
--····--·--·--------·-------

f 25.203,65 



Verslag van de vergadering van de Parkco:mmissie 

d.d. 18 juni 1996. 

Aanwezig: Lies Hof, Annie de Ruiter, Albert Harms, André 
Blaauwgeers en Sylvia Meijer. 

01. Opening 

02. 

De voorzitter opent de vergadering om 19.15 uur. 

Verslag van de vorige vergadering 
- vijver moet volgepompt blijven (vakantie schema) 
wordt waargenomen door Gerrit Hof. 
- qeldbus leeqhalen ~ Annie de Ruiter. 
- ziekte of iets dergelijks bij de dieren ~ Willy 
Waninge. 
- Voer wordt besteld; te weinig dan halen bij Hidding 
in Sleen. 
- over 14 dagen Java Kriel~ Willy Waninge f 7,50 per 
stuk. 
- Tonnen aanvullen, wat erin moet staat erop. 
- Jonge eendjes worden verwacht, deze bij aankomst in 
volière bij parkieten; in bak met water stenen leggen 
zodat we verdrinking voorkomen. 
- onverwachts kuikens erbij gekregen!!!? 
- Lies en John van Aalst regelen het voeren. 

03. Mededelingen van: 

Voorzitter: 
- Borden via de Griendtsveen Mij. worden een flop. 
Worden nu waarschijnlijk hechthout platen (veel goedko
per dan trespa) daarna verven e.d. (100 x 150 minimaal 
5 stuks) 
- Brief aan de basisscholen i.v.m. donateur of gift 
tijdens het bezoeken van het park. 
- Wat doen wij met de wei achter André de Vogel zijn 
huis waar de gansen lopen? Overleggen met de nieuwe 
bewoners; branden / anders aanleggen e.d. 
- Nieuwe waterpomp qekocht met 3 sproeiers (oude was 
stuk) bii de firma Beenen in Emmen~ deze is stevens 2 
jaar sponsor (reeds betaald via korting op pomp) 
De pomp wordt woensdag geplaatst 
- De firma Capelle wordt bij deze afgeschreven v.w.b. 
pompen e.d. 
- Oude pomp wordt gerepareerd 
- Barbeque was een succes; helaas overlast. 
- Henk Beukers bedrijf in Emmen sponsor worden voor 
f 250,= de jaren '97 en '98 op het bord (afgehandeld) 
- Slagerij de Vries in Erica wordt sponsor (formulieren 
verzonden) 
- Harry Jansen Café Op 't Olde Stee B.O'veld wil 
sponsor worden (formulieren verzonden) 
--Na de vakantie sponsor/donateurs lijst controleren 
bij herinnering nieuwe giro + vermelding bankrekening 
nummer. 
- Borden park reeds besproken. 



Penningmeester: 
- In kas f 78,85 

bank - 6.721,87 
spaar 3.ooo,-
yskas± - 200,--

Overige aanwezigen: 
Geen mededelingen 

04. Ingekomen stukken: 
- Spelender wijs van Speelhout 

Uitgegane stukken: 
- Brief omtrent materialen naar de NAM (André kopie) 
- Berichtje Peelsberichien via Lies 

05. Kleine Kernen fonds: 
Werklijst: 
- Kuikenhof nieuw dak gereed, windveren nog geteerd 
worden 
- Volière moet nog begaast worden en hoger maken 
- De banken zijn geverfd en reeds bekrast 
- Klimrek touwladder plaatsen 
- Houten balken kopse kanten zijn geverfd 
- 2 speelattributen op veren z11n gereed 
- Kuikenhok van binnen wegvegen rommel van pannen 

Toekomst park: 
- Willy waninqe is erq actief binnen het park qebeuren 
en regelt de gang van-zaken omtrent de dieren. -
- Bepaalde dieren moeten weg (overschot) tijdens markt 
als het kan. 
- Verkoop van dieren aan banden leggen, gedacht wordt 
aan André en Willy Waninge, of anders na overleg met 
één van die twee. 
- Geen konijnen tijdens de winter achter André's huis. 

07. Rondvraag: 
Sylvia; Sponsor/donateurs moeten gedaan worden 
actie Sylvia / Annie 
André; Hennie Mulder nog bellen - actie Sylvia 

Verder geen vragen. 

08. Sluiting: 
De voorzitter sluit de verqaderinq om 20.20 uur en nu 
snel op naar de beeldbuis i.v.m. de voetbalwedstrijd 

De volgende vergadering is gepland op 22 augustus 1996 
in de Keet om 20.30 uur 



Verslag van de vergadering van de Parkcommissie 

Aanwezig: 

d.d. 22 augustus 19~6. 

Lies Hof, Rita Blaauwgeers, Albert Harms, André 
Blaauwgeers, Jaap Faassen en Sylvia Meijer. 
Annie de Ruiter om ± 21.00 uur. 

01. Opening 
De voorzitter groet een ieder en opent de vergadering 
om 20.35 uur. 

02. Verslag van de vorige vergadering 
* Borden markt afgewerkt, moeten nog geplaatst worden 
* Brief basisscholen/peuterspeelzalen. (Sylvia) 
* Ganzenwei is reeds aangepast 
* Sponsor / Donateurslijst (Annie - Sylvia 

* Straks meer ......... . 

03. Mededelingen van: 

Voorzitter: 
- MARKT 

& André) 

1. v.w.b. kraam wachten tot Annie er is 

2. Dierenverkoop André en Willy en de rest achter 
de kraam 07.00 uuuuur!!!!!! 

3. IJsverkoop zondag 's middags met T-shirt aan? 

4. Sponsor vinden voor maken (bekostigen) T-shirts 
voor volgend jaar 
Voorstel: ene zijde Griendtsveenpark en de 
andere Buurt- & Belangenvereniging "De Peel" 

5. Griendtsveenpetje à f 1,00 

- Dierenverkoop op dinsdagavond door André en Willy 
- Nu niets meer verkopen; wachten tot de markt 
- Er komt een ezel weer, die andere is na verkoop 

helaas gestorven bij zijn nieuwe baasjes 
- Hangbuikzwijnen verkopen en liefst gevlekte terug 
- Drie nieuwe ouessant schapen gekocht (we worden nog 

wel internationaal) 

MARKT (Annie is er) 
6. Kramen duidelijk naar voren laten komen door 

bord op te hangen 

7. Koffie + cake verkopen 

8. Konijn z'n naam raden à f 1,00 

9. Opgave donateur en sponsor lijsten klaar leggen 



BUURTVERENIGING 

1. liggend rad 

2. rat slaan 

3. enveloppe trekken 

4. blik gooien (daar kan Jaap nog een aantal 
jaartjes zoet mee zijn!!!) 

Penningmeester: 
- Sponsor bord klaar 
- slechts 5 sponsoren hebben nog niet betaald 

Bank f 2.907,15 
Kas 
Spaar 
IJskas ± 

589,80 minus f 7,95 schaar 
3.000,00 

200,00 

Het totaal is f 6.689,00 

overige aanwezigen: 

- Sylvia: Gebeld met Henni Mulder van Mooi Zo, Goed Zo 
we zouden eventueel een kassa kunnen aanvragen, dit 
wordt afgekitst, dan liever rekenmachine met 
telstrook of aanvraag dieren via Mooi Zo. Goed Zo bij 
de dierentuin te Emmen of constructie tekening van de 
fietscaroussel of afgedankte speelattributen (Denken 
jullie aan de veiligheidsvoorschriften?) 
Hebben we al bericht van onze nieuwe sponsors? 
Annie antwoordt negatief. 

- Jaap Faassen namens de Buurtvereniging 
- totale programma is klaar voor het feest 
- markt reeds gezegd 
- de dames zullen om 08.00 uur aanwezig zijn 
- 2 spandoeken gemaakt 
- folders worden maandag bezorgd 
- hulp gevraagd/gewenst bij opzetten tent 
- roefeldag gaat dit jaar niet door 

- Een collega van Jaap heeft onlangs ons Park bezocht 
en kritisch bekeken, echt waar één en al lof, 
werkelijk fantastisch, prima, niet te beschrijven zo 
goed •..•. maar .•••• geen bordje betreden op eigen 
risico en verboden toegang voor onbevoegden na 
zonsondergang en voor zonsopgang 
...• helaas ••.• maar 't is niet anders. 

- Wegwijzeringsbord Griendtsveenpark vanuit Weiteveen 
is spoorloos (effe bellen) 



04. Ingekomen stukken 

- Secretariaat: 2x iets van Speelhout i.v.m. demodagen 

- Annie: Folders Stichting Consument en Veiligheid 
(deze worden gekopieerd) 

- André: * St. Opmaat; nieuwsbrief Mooi Zo, Goed Zo 
* Kern met pit goedgekeurd schapenhok moet 

voorzien worden van damwand. 
* BAS-krant 
* Dierentehuis voor ezels 
* Herkauwersmagazine "De Boerderij" 

Uitgegane stukken 

- diverse nota's en aanmeldingsformulieren voor 
sponsors en donateurs. 

05. Kleine kernen fonds 
Na het feest alles afronden 
Sylvia contact opnemen met Tammy Faassen 
Annie nota's bijeenzoeken 

06. Toekomst park 
- Werklijst wat voor de winter af moet opstellen 

Willy Waninge gevraagd voor commissie werkzaamheden; 
even afwachten i.v.m. werkgever 
Watertonnen aansluiten zodat we hemelwater kunnen 
aftappen 
Tegelpad van het park komt aardig in de richting van 
het fietspad richting Erica, opnieuw zanden. 
Toon Hofstede van Heidemij aan de Peelstraat ?60? 
vragen Actie: Sylvia 
Brief aan NAM; behalve grondkabel is alles 
goedgekeurd. 

Ooooh, het wordt donker ..•.. 

- 75 meter grondkabel besteld, Herman Rienties vragen 
om minikraan 

- Stopkontakten plaatsen 
Verlichting bij Speelplaats en konijnenren i.v.m. 
roof 

- TL-lampen vervangen in nachthokken 
- Sluter heeft gevraagd luiken te plaatsen voor de 

kuikenhokken 



07. Rondvraag: 
Lies: zolang als het nog kan doorgaan met bakken 
schoonmaken en vuilnisbakken leeghalen. 

Annie: Leerlingen van het Terra College gaat leuk en ze 
vinden de soep lekker. 
Een minder prettig bericht is dat ze een kruiwagen 
missen 
Evert doet prima werk, voelt de kinderen gewoon aan. 

08. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om ???? uur en de 
volgende vergadering is op dinsdag 24 september 1996 
in de keet om 20.30 uur 

NIET VERGETEN •••• 

Pomp afsluiten en e.e.a. v.w.b. de winterperikelen. 

Heb je het gezien??? 
Kabelkrant 
Regio 
DGP 
TV-Drenthe documentatie programma Singelier 



Aanwezig: Lies Hof, Rita Blaauwgeers, Albert Harms, 
Jaap Faassen, André Blaauwgeers en Sylvia Meijer 
en op uitnodiging van de voorzitter: 
Evert, Stella en Willy. 

Afwezig met kennisgeving: Annie de Ruiter 

01. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 20.45 uur met een 
11 Hallo 11 -groet. 

02. Verslag van de vorige vergadering 
Niets 

03. Mededelingen van: 
Voo:ir~ i t te:ir g 

TV-Drenthe voor opnamen op zondag middag waar
schijnlijk 6 oktober a.s. 
Zoveel mogelijk personen aanwezig zien te krijgen 
in het park, niet alleen voor de vrijetijds vertier 
maar ook voor werkzaamheden die nnormaal 11 op de 
dinsdag avond plaats vinden. 
De opnamen worden gemaakt voor het programma 
Singelier. 

IJsverkoop zo lang mogelijk door laten gaan. 
Slagter moet gebeld worden om niet meer aan te 
vullen (Annie/Lies) en hij moet geen nota's meer 
in de Keet leggen maar bij Annie afleveren of 
deponeren in de brievenbus. 
Lies belt vrijwilligers bijlangs voor de zondagmid
dag ijs(door)verkoop. 

NAM aangevraagde spullen bijna allemaal binnen de 
hekken komen deze week, als extra's ontvingen we 
zand, lichtschakelaars en lampen. 

Nieuwe ezel in het park; kostprijs f l.025,00; 
vraagprijs was f 1.225,00 
Sylvia's reactie was dus nog niet zo gek!!!!! 
Voor de oude ezel, die helaas gestorven is, hebben 
we nog f 250,00 voor gekregen. 

Zaterdagmorgen nieuwe spaarlamp erin gezet en nu al 
weer getild; maar de lamp is nu ook stuk. Doorgeven 
aan de politie. 

Nieuwe geit erbij 11 Heidi 11 grijs met baard. 

PenlliID.gmee~teJrg 
niet aanwezig 



Ovexig~ ~~üw~~ig~üg 

Jaap Faassen: tekort feest f 610,50 
er zijn nog prijzen over 
er komen nog onkosten eroverheen 
nota tent nog onbekend; wel/niet 
dan een tekort van f 370,50 

De buurtvereniging gaat een heleboel 
organiseren op kindergebied 

Er gaat een brief naar de Edon 

Voor de winter komt er een nieuw fiets
pad 1.80 m breed moet af zijn rond de 
maand december. 

04. Ingekomen stukken 

05. 

Rave opzegging sopnsoring 
Spelenderwijs van Speelhout 

Uitgegaan 
3x donateursbijdrage 
lx Rave bedankje + donateur 

Kleine kernen fonds 
Eindnota Sylvia - Tammy; daarna afsluiten t 

06. Toekomst park / Werklijst 
Zand is gekomen; zaterdagmorgen 28/09/96 hoenderhok 
en tegels aanpakken, werkers nodig. 
Watertonnen voor de winter / 
100 meter grondkabel gekocht voor f 245,00; het 
wachten is nu op Herman Rienties met de minikraan 
Stopkontakten Evert/Gerrit 
Pomp afsluiten voor de volgende vergadering 

Ezelinnetje heeft nog geen naam. 
Prijsvraag van maken ja/nee; prijsje ja/nee 
Ja. 
Brief tussenhok voor: 

07. Rondvraag 

- Vrijwilligers 
Naam ezel 

Jaap: Sociaal vernieuwingsfonds van de Gemeente 
aanvraag om tegenover (t.o.) de school het 
geheel iets op te vrolijken 

Lies: Jannus Sluter had bij Lies iemand in de tuin 
gezien met een geweer??????(pof, pof, pof!!!) 

08. Sluiting 
Volgende vergadering donderdag 31 oktober 1996 
om 20.30 uur in de Keet. 



Verslag van de vergadering van de Parkcommissie 

d.d. 31 oktober 1996 

Aanwezig: Lies Hof, Rita & André Blaauwgeers, Jaap Faassen, 
Sylvia Meijer en Annie de Ruiter 

Afwezig met kennisgeving: Albert Harms 

01. Opening 
De voorzitter opent de vergadering met het Drentse 
"MOI"-allemaal. 

02. Verslag van de vorige vergadering 

'I' 

TV-Drenthe opnamen, bij een ieder bekend, wordt begin 
1997 
IJsverkoop afgerond 
NAM; alles is binnen 

Mededelingen van 
Voorzitter: 
Elektrisch; wij zijn op weg; 2 lampen branden, Gerrit 
werkt dit verder af 
Deze winter stopkontakten e.d. voor de vorst afhandelen 
Electriciens gevraagd!!!!! 

Takken willen niet branden en op het stapeltje komt 
tuinafval (wie doet dit?) dit brengt zand met zich mee 
Versnipperaar aanvragen bij de Gemeente 

Snoeien bij de speeltuin; moet behoorlijk veel af 
(planning januari/februari) 

Penningmeester: 
In kas f 482,= 
Op bank - 2.216,= (gaat nog f 2.000,= af aan rek.) 
Op spaar - 3.000,= 
Verdienste IJsverkoop ± f 950,= 

Overige aanwezigen: 
Sylvia had graag hulp bij herinneringsbrieven (afgehan
deld) 

Buurtvereniging: 
Smokkelspel succes ± 23 deelnemers 
Knutselmiddag ± 25 " 11 

Struiken bij de school zijn gerooid 
Gesprek met Wethouder Mw. Hoogland gehad en toen zijn 
een aantal punten genoteerd c~~ kleine kernen in 
portefeuille) 

04. Ingekomen en uitgegane stukken 
In: jaarafrekening EDON 



07. 

Kleine kernen fonds 
nog niet afgehandeld (Sylvia ~ Tammy) 

Toekomst park / Werklijst 
- Pan op grote dak 
- Raamkozijnen witten op een zonnige dag 
- Watertonnen nog mee bezig 
- Pomp afsluiten : 9 november 1996 
- Keet op 11 november 1996 

Ali bericht geven 
- Konijnenlijst aanpassen; Roel Zoer en Dré de Vogel 

wegschrijven 

Rondvraag 
Lies: waterbakkenlijst voor schoonmaken iedere week 

onzin. 
Henk + Annie in de winter de platte buitenbakken 
Lies; konijnen / herten / hoender 
Op zaterdag degene die aanwezig is 

08. Sluiting 
Volgende vergadering donderdag 28 november 1996 
om 20.30 uur bij Munneke 



Verslag van de vergadering van de Parkcommissie 

d.d. 28 november 1996 

Aanwezig: Albert Harms, Annie de Ruiter, Lies Hof, John 
Schneider, Willy Wanninge, Sylvia Meijer, André & 

01. 

02. 

03. 

Rita Blaauwgeers en Jaap Faassen (buurtver.) 

Opening 
Goedenavond i.p.v. Moi en een inleidend welkomstwoordje 
voor Willy, daar hij bij alles zeer nauw betrokken is, 
wat het park aangaat, vandaar dat wij hem graag zouden 
opnemen als commissielid. 

Verslag van de vorige vergadering 
Voor wat betreft de werklijst komen we later op terug 
Verder niets 

Mededelingen van 
Voorzitter: 
- Heeft contact gehad met Gemeente Emmen, de heer Jos 
Biemans, voor een fietscarroussel, maar kleine kernen 
fonds is definitief opgeheven, wat wel zou kunnen is 
een aanvraag speelattributen 1997 vergoeding 
ad ± f 500,-- maar de rest van het bedrag zullen we dan 
wel zelf bij elkaar moeten hoesten. 
Te denken valt aan éénmalige sponsorbedragen te vragen 
aan diverse bedrijven (DSM/AKZO/v/d MOST Slagharen/
DRAKA/EDON e.d.) 

- Konijnenhokken schoonmaken en Grasmaaien aan de 
nieuwe bewoners vragen tijdens de donateursbijdrage 
ronde 

- Kinderen hebben sleutel "gevonden" en hebben zich 
bediend van ijs en frisdrank en konden vertellen waar 
de andere sleutels zich bevonden. 
Sleutel van gereedschaphok is nu niet meer aanwezig. 
We moeten proberen een oplossing voor dit te vinden. 

- "Oude" man laadde lege flessen in zijn auto, 't is 
wel gesignaleerd maar men dacht dat deze bij het park 
hoorde. (Het levensonderhoud is duur) 

- Er moet een sleutellijst gemaakt worden. 

- Arie Mink heeft zich opgegeven voor het schoonmaken 
van de konijnenhokken (voor Sylvia: staat op Grasmaai
schema vermeld.) 

- Er is 1 jong hert verkocht 
Voor de hokken in de hertenwei is het een grote water
massa, moet gefreesd worden in het voorjaar 
De bokken mogen weg 
Er is 1 schaperam verkocht 
Er is 1 fazant "gestorven" na beenbreuk 
Zwart/bont varkentje krijgen we misschien 
Stro moet gehaald worden (vrijdagmiddag a.s.) 



Penningmeester: 
In kas f 
Op bank 

spaar 

413,78 
664,15 

2.250.== 

Ali betaald en bloemetje gehad en Herman Rienties 

Overige aanwezigen: 
Jaap: - Bus Arena is vol (54 personen) 

Fietspad is bijna klaar, sliplaagje moet nog 
Waterschap navraag 

Albert: Grasmachine moet weer voor onderhoud 
Teveel stro in de konijnenhokken (bij nieuwe vriJ
williger duidelijke afspraak maken hoe het moet) 

Sylvia: Speelhout afgezegd 

John: - Stopt als commissielid bij deze; konijnenhokken 
schoonmaken houdt hij aan, grasmaaien als we hoog 
zitten 

Bedankwoord voor zijn inzet en mededenken namens de 
commissie. 

Voor Willy nogmaals de uitnodiging om in de commissie 
plaats te nemen als hij dat wil. 

04. Ingekomen 
Brief BAS (uitgedeeld aan alle aanwezigen) 

Uitgegaan 
Herinneringsnota's 
Afhandeling kleine kernen fonds 1995 

05. Niet meer van toepassing 

06. Toekomst park / Werklijst 

07. 

- Elektrisch: Gerrit bericht geven waar de stopkontak
ten moeten komen 
- Waterbakken naar binnen, afhankelijk van het weer 
- Lies vraagt Fam. Stok voor elektrisch 
- Takken: Evert gevraagd voor versnipperaar, om onge-
dierte tegen te gaan moet er iets gebeuren; via Gemeen
te (snoeien) of Schoenmaker vragen (Albert) 

Rondvraag 
Sylvia: 

X.. Lies: 
Rita: 

Peter Gras St. Opmaat 
Ezel raden hoeveel tot nu toe 
Koffie/melk + suiker meegenomen voor Café 
Munneke 

08. Sluiting 
De volgende vergadering zal gehouden worden op 
23 januari 1997 om 20.30 uur bij Café Munneke. 

Prettige Kerstdagen en een Voorspoedig Nieuwjaar 


